
Zápis ze schůze Spolku rodičů a přátel školy při ZŠ Zborovská ze dne 2. 11. 2017 

Na úvod byli představeni noví členové spolku – zástupci prvních tříd: paní Iva Příhodová, paní 

Lucie Studenovská a pan David Hanousek.  

Přítomní byli informováni o vytvořeném odkazu na webových stránkách školy, kam se budou 

umisťovat pozvánky (v dostatečném předstihu) a zápisy z jednotlivých setkání.  Setkání se budou 

konat pravidelně v listopadu a v březnu – před rodičovskými schůzkami a účetní uzávěrkou.    Pro 

větší informovanost se na web uloží také stanovy a další důležité dokumenty, o kterých se jednalo a 

hlasovalo.     

Krátce byla zmíněna informace o nemožnosti vyloučit problematického žáka ze ZŠ, pokud 

nemá splněnou povinnou školní docházku.  

Všichni přítomní obdrželi od Ing. Kopsové návrh čerpání rozpočtu v roce 2017, byly objasněny 

navýšené a nové položky vzhledem ke schválenému rozpočtu v březnu 2017.   Návrh rozpočtu byl 

jednohlasně schválen (23 hlasů pro, 0 hlasů proti, nikdo se nezdržel hlasování).  

V souvislosti s rozpočtem se diskutovalo o reprezentační m plesu školy. Milénium, kde se ples 

každoročně pořádá, končí svoji činnost, závazky Milénia do konce roku 2017 přebírá nájemce 

Střelnice.  O dalších akcích, včetně plesu školy naplánovaného na 9. 2. 2018, se bude jednat. 

Paní Růžičková vznesla dotaz, kam si mohou nedružinové děti v době oběda odkládat 

aktovky. Jediným organizačně možným řešením je uložit tašky do šatních skříněk (děti musí nosit 

opravdu jen potřebné věci a z tašky je třeba vyndat např. penál nebo svačinový box, aby se taška do 

skříňky vešla). 

 

Zapsala: Mgr. Olga Shonová, předsedkyně spolku  

    


